
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehouder Stand van zaken Organisatieonderdeel Behandelend ambtenaar
Raadsvergadering 25-05-2021 

10. Bespreekstuk: Raadsvoorstel 

ZN284835 Kredietvotering ten 

behoeve van grondverwerving en 

aanleg Ecologische 

Verbindingszone (EVZ) inclusief 

compensatiebos Contreie - Zuid Begroting EVZ naar raad

De begroting over de reeds bestede middelen voor de EVZ Contreie-Noord en een 

nadere uitwerking van de kosten voor de EVZ Contreie-Zuid voor de behandeling van 

de Perspectiefnota naar de raad zenden. Wethouder Kastelijns Buiten Projecten
Raadsvergadering 25-05-2021 

8. Bespreekstuk: Raadsvoorstel 

ZN281769 Evaluatie pilot regelvrij 

integraal sociaal domein

Halfjaarlijks overleg met raad over 

uitwerking acties

In het halfjaarlijkse overleg met de raad aangeven hoe de aandachtspunten uit de 

evaluatie in de praktijk zijn vormgegeven. Wethouder Piena Sociaal Domein Beleid
Raadsvergadering 25-05-2021 

8. Bespreekstuk: Raadsvoorstel 

ZN281769 Evaluatie pilot regelvrij 

integraal sociaal domein

Clientervaringen betrekken bij 

evaluatie

De cliëntervaringen meenemen bij evaluaties en nazorgtrajecten in het sociaal 

domein. Wethouder Piena Sociaal Domein Beleid
Raadsvergadering 25-05-2021 

7. Bespreekstuk: Raadsvoorstel 

ZN270703 Onttrekking van wegen 

uit de openbaarheid (Slotjes midden 

deelplannen 4 en 5) Onderbouwing verkeersbesluit De onderbouwing voor het verkeersbesluit over de wegen naar de raad zenden. Wethouder Piena Buiten Beleid
Raad - vragenhalfuur 25-05-2021 

2.d. Vraag van het lid Bogerd 

(Gezond Burger Verstand) over de 

pas voor de Milieustraat.

Onderzoek gebruik Milieustraat voor 

nieuwe Oosterhouters

Onderzoeken of mensen die net in Oosterhout een huis hebben gekocht, maar nog 

niet ingeschreven staan toch (tegen betaling) gebruik kunnen maken van de 

Milieustraat. Daarnaast ook kijken of bij overlijden de afvalpas langer geldig kan 

blijven in verband met het eventuele leegruimen van een woning. Wethouder Willemsen Stadsbeheer
Raadsvergadering 06-05-2021 

2. Interpellatiedebat over de gang 

van zaken rond de 

zienswijzeprocedure windpark A59

Informeren belanghebbenden pro 

forma zienswijzen

De belanghebbenden bij het Windpark actief informeren dat een pro forma zienswijze 

mogelijk is. Wethouder Willemsen

De communicatie heeft onder andere via het weekblad, de website 

Energiepark en andere communicatievormen plaatsgevonden. Het 

college beschouwt de toezegging hiermee als afgedaan Opgave Duurzaamheid
Raadsvergadering 06-05-2021 

2. Interpellatiedebat over de gang 

van zaken rond de 

zienswijzeprocedure windpark A59

Onderzoek digitaal zienswijzen 

indienen

Onderzoeken hoe het digitaal zienswijzen indienen mogelijk gemaakt kan worden en 

wat daar bij komt kijken. Wethouder Willemsen Buiten Beleid
Raadsvergadering 28-04-2021 

7. Raadsvoorstel ZN277537 

Actualisatie APV Oosterhout 2021.  

(Akkoord) APV in relatie tot Omgevingswet

In aanloop naar de invoering van de Omgevingswet een informatiemoment 

organiseren waarin besproken wordt welke regels van de APV richting de 

Omgevingsplannen gaan en wat dit betekent voor de APV. Burgemeester Buiten Beleid
Raad - vragenhalfuur 28-04-2021 

3.1. Vraag van het lid Louwerens 

(GroenLinks) over avonden 

bouwlocatie Vissers en Arkendonk. 

Informatieavond of 

omgevingsdialoog?

Omgevingsdialoog benoemen in 

uitnodiging

Initiatiefnemers er op wijzen dat het in de uitnodiging van een avond al vermeld wordt 

dat dit een onderdeel is van een omgevingsdialoog. Wethouder Kastelijns Buiten Projecten
Raad - vragenhalfuur 28-04-2021 

2.1. Vraag van het lid Van der 

Zanden (GroenLinks) over het alleen 

nog maar digitaal aanbieden van de 

afvalkalender. Alternatieven fysieke afvalkalender

Te bekijken of er op logische plekken (zoals bij Theek5) een aantal fysieke 

exemplaren van de afvalkalender geplaatst kunnen worden. Daarnaast wordt gekeken 

of het contract met het Weekblad ruimte biedt om de afvalkalender als een soort 

advertentie toch fysiek te verspreiden via dat Weekblad. Wethouder Willemsen Stadsbeheer

Raadsvergadering 30-03-2021

13. Bespreekstuk: Raadsnota 

Votering van aanvullende middelen 

voor "reconstructie Heuvel" Voetpad voldoende breed

Waarborgen dat het voetpad op de Heuvel zeker 2 meter breed is, zodat mensen met 

een beperking er gebruik van kunnen maken Wethouder Piena

Hier zijn afspraken over gemaakt met de uitvoerder. Er worden 

noppen geplaatst zodat de breedte van het pad aangegeven wordt. 

Na oplevering zal er een controleronde gemaakt worden om te 

bevestigen dat het pad breed genoeg is. Hiermee beschouwt het 

college de toezegging als afgedaan. Buiten Projecten Bart Kokken

Raadsvergadering 30-03-2021 

13. Bespreekstuk: Raadsnota 

Votering van aanvullende middelen 

voor "reconstructie Heuvel" Meerjarenplanning JOR in beeld

De meerjarenplanning van het JOR bij de Perspectiefnota grotendeels in beeld 

hebben en dat voor de raad inzichtelijk maken. Wethouder Piena

De raad wordt in de vergadering van 25 mei voorgesteld om een 

bedrag van € 40.000 beschikbaar te stellen voor het uitvoeren van 

de aanbevelingen van de Rekenkamer West-Brabant inzake het 

wegbeheer en -onderhoud. Onderdeel hiervan is het opstellen van 

een Meerjarenplanning Openbare Ruimte.  Naast de 

onderhoudsprojecten worden in deze meerjarenplanning ook de 

projecten uit de nog door de raad vast te stellen uitvoeringsagenda 

van de Mobiliteitsvisie meegenomen. Planning is dat de raad deze 

Uitvoeringsagenda Mobiliteitsvisie medio dit jaar gaat vast stellen. 

Doel is om de meerjarenplanning voor de begrotingsbehandeling 

in concept gereed te hebben.
Buiten Projecten Danielle Bosmans

Raadsvergadering 30-03-2021 

9. Bespreekstuk: Raadsnota 

ZN267193 Structuurontwerp 

herontwikkeling Galvanitasfabriek Afwikkeling bouwverkeer Galvanitas

De ontwikkelaar houden aan de goede afwikkeling van het bouwverkeer, waarbij 

Paterserf ontlast wordt. Wethouder Van der Helm Thomas van Dreumel

Raadsvergadering 30-03-2021 

9. Bespreekstuk: Raadsnota 

ZN267193 Structuurontwerp 

herontwikkeling Galvanitasfabriek

Motie onderzoek Paterserf nader onderzoek te doen naar aanpassingen van de verkeerstructuur in het gebied

Paterserf/Wilhelminakanaal-Zuid/Meerpaal/Eikdijk en het Warandegebied en daarin 

met nadruk te focussen op het gebied Paterserf.

Wethouder Piena Buiten Beleid

Raadsvergadering 30-03-2021 

8. Bespreekstuk: Raadsnota 

ZN255525 Vitalisering Recreatiepark 

De Eekhoorn

Afspraken over informeren aanpak 

camping

Met de fractievoorzitters afspraken maken over de redelijke termijn van regelmatig 

infomeren over doorstroming en de voortgang van de plannen. Burgemeester

Nicole Roovers



Raad - vragenhalfuur 30-03-2021 

4.1. Vraag van de heer Bogerd 

(Gezond Burger Verstand) over 

aangespannen rijden in de bossen 

i.r.t. afsluitingen en drukte in de 

bossen.

Informeren over ontwikkelingen 

paardrijdroutes

De raad informeren over de ontwikkelingen rondom de paardrijdroutes in relatie tot een 

aankondiging van handhaving aan een inwoners die met paard en wagen in het bos 

was. Wethouder Van der Helm
Raad - vragenhalfuur 30-03-2021 

2.1. Vraag van het lid Van der 

Zanden (GroenLinks) over stand van 

zaken in Oosterhout betreffende dit 

artikel van de NOS: 

https://nos.nl/artikel/2374538-ruim-

10-000-ontvangers-bijstand-de-dupe-

van-fout-bij-gemeenten.html

Nadere informatie over beslagvrije 

voet bijstand

De raad op zeer korte termijn informeren of de problematiek in het nieuwsbericht ook in 

Oosterhout speelt en zo ja, hoe de gemeente daar mee om gaat. Wethouder Willemsen

Op 15 april heeft uw raad een memo met aanvullende informatie 

ontvangen. De fout ligt in een rekentool van het ministerie van 

SZW, de gemeente heeft geen fout gemaakt. In onze gemeente 

zijn 37 clienten geraakt, samen met partners werken we aan het 

herstellen van de fouten. Hiermee beschowut het college de 

toezegging als afgedaan Sociaal Domein Beleid Teus Kortlever

Raadsvergadering 26-01-2021 

16. Bespreekstuk Raadsnota 

ZN261931 "Bouwen aan de 

toekomst" Woningbouwstrategie 

gemeente Oosterhout Rijksweg 106/133 Via raadsbrief inzicht geven in proces Rijksweg 106/133 Wethouder Kastelijns

Inmiddels is door de griffie aan een externe gevraagd om naar dit 

dossier te kijken, daar komt de gevraagde informatie in terug. 

Daarmee beschouwt het college de toezegging als afgedaan. Buiten Beleid Jan Knoop  

Raadsvergadering 26-01-2021 

15. Bespreekstuk Raadsnota 

ZN261134 Ontwerp verklaring van 

geen bedenkingen zonnepark A59 Betrekken bijengilde Contact opnemen met het bijengilde over biodiversiteit en goede inpassing. Wethouder Willemsen Opgave Duurzaamheid Menno Schreuders

Raadsvergadering 26-01-2021 

15. Bespreekstuk Raadsnota 

ZN261134 Ontwerp verklaring van 

geen bedenkingen zonnepark A59

Maatschappelijk vastgoed 

energiepositief

Kijken naar mogelijkheden om maatschappelijke vastgoed snel om te zetten naar 

energiepositieve gebouwen. Wethouder Willemsen Opgave Duurzaamheid Menno Schreuders

Raad - vragenhalfuur 26-01-2021

3.2. Vraag van het lid Van Opzeeland 

(PvdA) over De Weide en de Kreek, 

gelegen in de Contreie, 

Speelvoorzieningen De Weide en de 

Kreek

Monitoren in het voorjaar wat er bij de natuurspeelplekken gebeurt en of er iets 

aangepast moet worden (Kreek). Kijken of de speeltoestellen beschadigd zijn en/of 

vervangen moeten worden (Weide). Wethouder Piena

De speeltoestellen aan de Kreek zijn geinspecteerd, hier zijn geen 

gebreken aangetroffen. De Weide betreft een natuurlijke speelplek  

waar kinderen met takken etc. kunnen bouwen. Dit valt onder het 

natuurlijk spelen waarbij er geen inspecties noodzakelijk zijn. De 

tipi’s op de Weide zijn door de bewoners zelf gebouwd en worden 

niet door de gemeente onderhouden omdat het geen 

speeltoestellen zijn. Het college beschouwt de toezegging hiermee 

als afgedaan Buiten Projecten Nicolle Verhoeks

Raad - vragenhalfuur 26-01-2021 

3.1. Vraag van het lid Van der Zanden 

(GroenLinks) over het niet weghalen 

van graffiti na melding hiervan bij de 

gemeente. Inzicht weghalen graffiti

In kaart brengen hoeveel meldingen er van graffiti bij de gemeente binnen komen en wat 

het zou kosten om die weg te halen. Wethouder Piena

Met de raadsbrief van 16 maart heeft het college de raad 

geinformeerd over het aantal meldingen en de kosten van het 

verwijderen. Het college beschouwt de toezegging daarmee als 

afgedaan. Stadsbeheer Stefan Verbeeck 

Raadsvergadering 24-11-2020 

11. Motie vreemd aan de orde Motie Verlichting fietspad Markkanaal

De bestaande onderzoeken uit te breiden met een onderzoek naar de haalbaarheid van 

fauna-vriendelijke verlichting langs het markkanaal tussen de Hondstraat en Bergsebaan 

De uitkomsten hiervan mee te nemen in het onderzoek bereikbaarheid zuidwest Wethouder Piena

Er is onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om verlichting aan te 

brengen en de kosten daarvan. Een besluit of hiertoe wordt 

overgegaan, vindt plaats in het kader van de uitvoeringsagenda 

van de mobiliteitsvisie (voorzien in Q3 2021). Buiten Beleid Ralf van Haaf

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021

Motie Impuls economie en 

arbeidsmarkt

bij het raadsvoorstel over het programma Economie en Arbeidsmarkt voorstellen aan de 

raad, inclusief de daarvoor benodigde middelen, voor te leggen voor een impuls aan de 

economie en arbeidsmarkt Wethouder Van der Helm

Opgave Arbeidsmarkt & 

Economie Martin van der Bijl

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021 Global Goals in jaarverslag Kijken hoe Global Goals een plek kunnen krijgen in het jaarverslag. Wethouder Willemsen

Er is een nieuwe opzet gemaakt voor de begroting die m.i.v. 2022 

zal worden toegepast. Hierbij zal worden aangegeven hoe de 

verschillende activiteiten bijdragen aan de specifieke global goals. Control Edwin Branderhorst

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021

Activiteiten GGD in het kader van de 

Omgevingswet

Bij de GGD navragen wat de stand van zaken is omtrent de activiteiten ter voorbereiding 

op de omgevingswet en dit naar de raad terugkoppelen. Wethouder Piena

Wordt meegenomen in het volgende overleg met de GGD, begin 

juli Sociaal Domein Beleid Jip Walter

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021

Motie Versterking P&C-cyclus aan 

opgaven

bij de opstelling van de begroting 2022 voor de planning- en controlcyclus een format toe 

te passen dat de raad in staat stelt bij zijn controlerende taak de focus te richten op de 

effecten van de kaders die de raad het college gesteld heeft 

 

vooruitlopend op het format van de begroting 2022, in het jaarverslag 2020 en de twee 

concernrapportages 2021, de beleidsuitvoering van de acht opgaven centraal te stellen. Wethouder Willemsen

 In begroting 2022 is sprake van nieuwe programma-indeling en 

andere programma-opzet. Waarin tegemoet wordt gekomen aan 

deze motie. De concernrapportages blijven financieel van aard, 

dus hier komt geen inhoudelijke rapportage over de opgaven in te 

staan. Control Edwin Branderhorst

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021

Doorkijk aanpassingen gebouwen in 

kader toegankelijkheid

Bij de perspectiefnota met een overzicht komen van aanpassingen van gebouwen in het 

kader van toegankelijkheid die nog gedaan moeten worden en een inschatting van de 

kosten daarbij. Wethouder Piena

Er zijn gesprekken geweest met KOO en Stichting Ongehinderd over 

de mogelijke aanpassingen. Op basis daarvan zijn offertes 

uitgevraagd zodat we uw raad bij de Perspectiefnota inzicht kunnen 

geven in de acties en mogelijke kosten

Vastgoed / Sociaal Domein 

Beleid Alexander van Mook

Raadsvergadering 10-11-2020 

3. Programmabegroting 2021

Inzicht in activiteiten toegankelijkheid 

gebouwen tot nu toe

De raad op korte termijn een overzicht aanleveren waarin verslag wordt gedaan van 

welke aanpassingen er al gedaan zijn om gebouwen toegankelijker te maken voor 

mindervaliden. Wethouder Piena

Er wordt nog een check gedaan op basis van verleende opdrachten 

of het overzicht compleet is, daarna kunnen wij het uw raad doen 

toekomen. 

Vastgoed / Sociaal Domein 

Beleid Alexander van Mook



Raadsvergadering 27-10-2020 

12. Raadsnota ZN235105 

Beleidskader welzijn

Ervaringsdeskundigen of 

ervaringswerkers

Nagaan of in het zorgdomein de term ervaringsdeskundige of ervaringswerker gebruikt 

worden en aangeven of deze overgenomen wordt. Wethouder Piena

N.a.v. de besluitvorming over het Beleidskader Welzijn hebben we 

een raadsbrief gestuurd (november 2020) waarin het volgende 

geschreven staat: “In het welzijnswerk hebben we de afgelopen 

jaren gemerkt dat de systeemwereld soms nog te ver af staat van 

de leefwereld van onze inwoners. Door meer uit te gaan van 

ervaringen van mensen, meer gebruik te maken van 

ervaringskennis en ervaringsdeskundigheid kan de leefwereld 

meer centraal komen te staan. Ervaringsdeskundigheid zal dan 

ook in de komende jaren een rol spelen in de door- ontwikkeling 

van o.a. het welzijnswerk. Denk bijvoorbeeld aan de inzet van 

ervaringsdeskundigen bij de aanpak van (complexe) scheidingen, 

het bereiken van de doelgroep voor de cursus ‘uitkomen met je 

inkomen’ of in de vorm van een vrijwillige buddy die wordt 

gekoppeld aan een inwoner met een ondersteuningsvraag. Een 

ervaringsdeskundige kan worden betaald voor zijn of haar 

specifieke expertise, maar kan zich vanuit zijn of haar ervaring ook 

aanbieden als vrijwilliger. Als er sprake is van betaalde functies 

dan spreekt het natuurlijk voor zich dat deze middels 

markconforme tarieven wordt vergoed." Daarmee beschouwt het 

college de toezegging als afgedaan Sociaal Domein Beleid Glencora Soentpiet

Raadsvergadering 27-10-2020 

11. Raadsnota ZN245195 

Programma van Eisen nieuwbouw 

gemeentehuis Slotjesveld

Huisartsen meenemen in plan 

Slotjesveld

De mogelijke vestiging van huisartsen op het Slotjesveld meenemen in de verdere 

onderzoeken. Wethouder Van der Helm

In het bestemmingsplan wordt de mogelijkheid meegenomen voor 

vestiging gezondheidsvoorzieningen. Bestemmingsplan wordt 

eerste helft 2022 aangeboden aan gemeenteraad. Er is regelmatig 

contact met de indieners van dit verzoek; mogelijk hebben zij 

inmiddels een andere locatie gevonden. Opgave Slotjesveld Phira Otten

Raadsvergadering 27-10-2020 

11. Raadsnota ZN245195 

Programma van Eisen nieuwbouw 

gemeentehuis Slotjesveld

Meenemen mogelijkheden activiteiten 

bij gemeentehuis

Kijken naar de mogelijkheden om in het nieuwe gemeentehuis ook ruimte te maken voor 

activiteiten die nu in het activiteitencentrum plaats vinden Wethouder Kastelijns

Dit aspect wordt meegenomen bij de verdere uitwerking van het 

gemeentehuis en komt terug bij de raad bij het aanbieden van de 

volgende fase (naar verwachting eind 2021). Opgave Stadhuis Edgar Blokker

Raadsvergadering 27-10-2020 

9. Raadsnota ZN235387 Vaststelling 

Verordening parkeerbelastingen 

Oosterhout 2021 en 

Parkeerverordening Oosterhout 2021

Huidige vergunning grote voertuigen 

behouden op uitzonderingsgrond

Eigenaren van grote voertuigen die in de huidige situatie een vergunning hebben komen 

hier op basis van artikel 5.8 ook voor in aanmerking. Wethouder Piena

Wordt meegenomen bij de overgang naar een digitaal 

vergunningensysteem. Voertuigen waarvoor al een ontheffing van de 

APV is verleend, behouden sowieso hun parkeervergunning. Voor 

voertuigen die geen ontheffing hebben, wordt van geval tot geval 

beoordeeld of de parkeervergunning in stand kan blijven (maatwerk).

Buiten Beleid Bas van der Burgt 

Raad - vragenhalfuur 22-09-2020 

D.1. Vraag van het lid Van der 

Zanden (GroenLinks) over 

terugkoppeling Chinareis B&W. Bijeenkomst over effecten Chinareis

Als de maatregelen het toelaten wordt er een bijeenkomst georganiseerd waarin 

ondernemers terug kijken op de Chinareis en de effecten daarvan. Tijdens die 

bijeenkomst komen ook de bestuurlijke gesprekken ter sprake. Burgemeester Buiten Beleid Hanneke Klerks

Raadsvergadering 22-09-2020 

8. Raadsnota ZN199156  Wijkgericht 

werken Evalueren positie wijkmakelaars De positie van de wijkmakelaar na een jaar te evalueren Wethouder Piena

Opgave Wijkgericht 

Werken Ferdy Naafs

Raadsvergadering 22-09-2020 

8. Raadsnota ZN199156  Wijkgericht 

werken Platform Wijkgericht werken

in overleg te gaan met de bewonersorganisaties over de oprichting van een platform 

wijkgericht werken, waarin elke organisatie vertegenwoordigd is; dit platform na 

oprichting geheel zelfstandig te laten functioneren zonder invloed van de gemeente 

Oosterhout. Wethouder Piena

Opgave Wijkgericht 

Werken Ferdy Naafs

Raadsvergadering 22-09-2020 

8. Raadsnota ZN199156  Wijkgericht 

werken Evaluatie wijkwethouders

een jaar na invoering van het Wijkgericht Werken te evalueren hoe de werkwijze met de 

wijkwethouder wordt ervaren, vanuit zowel de bewonersorganisaties als inwoners die 

daar geen deel van uit maken ende raad over de uitkomsten te informeren. Wethouder Piena

Opgave Wijkgericht 

Werken Ferdy Naafs

Raadsvergadering 07-07-2020 

14. Raadsnota ZN232765 Financieel 

perspectief 2020-2021

Motie Fietspad Statendamweg 1. in gesprek te gaan met Rijkswaterstaat, de provincie en de gemeente Geertruidenberg 

en de mogelijkheden voor een vrijliggend fietspad langs de Statendamweg (met de optie 

voor afbuiging richting het bestaande fietspad onder de A59 door) te onderzoeken 

2. de raad te informeren over de uitkomsten van het onderzoek en de financiële  

mogelijkheden en consequenties.

Wethouder Piena Na meervoudige offerteuitvraag is bureau Accent gekozen om een 

tracestudie te gaan verrichten voor een fietsroute tussen 

Oosterhout en Geertruidenberg. Niet alleen de route via 

Statendamweg/ onder A59 wordt onderzocht (in overleg met RWS) 

maar in het hele gebied tussen Statendamweg en Oude Veerseweg 

wordt gezocht naar kansrijke fietsroutes. Bestuurlijk startoverleg is in 

september. Afronding onderzoek naar verwachting in Q1 2021.

Buiten Beleid Bas van der Burgt 

Raadsvergadering 07-07-2020 

14. Raadsnota ZN232765 Financieel 

perspectief 2020-2021 Motie Herverdeling Gemeentefonds

alles in het werk te stellen om de herverdeling van het gemeentefonds niet ten nadele te 

laten komen van de gemeenten met minder dan 100.000 inwoners·zo gauw mogelijk te 

starten met een lobby, samen met de samenwerking van plattelands gemeenten (P10) 

en de middelgrote gemeenten (M50) om de bijdrage van het Rijk voor gemeenten tot 

100.000 inwoners te vergroten in plaats van te verminderen, om zo de leefbaarheid een 

impuls te geven 

·ð de gemeenteraad periodiek, op z  n minst elk kwartaal, te informeren over de 

resultaten  van de lobby en de stand van zaken aangaande (de gevolgen van) de 

herverdeling van  het gemeentefonds. Wethouder Willemsen

De herverdeling van het gemeentefonds is uitgesteld naar 2023. 

Bestuurlijk zal het nieuwe kabinet hier een besluit over nemen. In 

Q1 2021 is meer bekend worden over de (voorlopige) financiele 

consequenties per gemeente. Dit heeft zoveel reuring veroorzaakt, 

dat het vrijwel zeker is dat er aanpassingen op het voorgestelde 

model gaan plaatsvinden. Zodra hier nieuws over te melden is, 

zullen wij de raad hierover (via de reguliere P&C-cyclus en 

zonodig separaat) informeren. Control Edwin Branderhorst

Raadsvergadering 07-07-2020 

9. Raadsnota ZN224861 Vaststellen 

ontwerp inrichtingsplan en 

beschikbaar stellen krediet Heuvel Afbouw parkeerplaatsen Heuvel

Wethouder kiest voor een zo snel mogelijke afbouw van het aantal parkeerplaatsen in 

overleg met de Heuvelkring, passend bij de werkelijke ontwikkelingen. De raad zal 

worden geïnformeerd over de voortgang. Wethouder Piena

Zodra dit in de toekomst aan de orde is zullen wij de raad 

informeren. Buiten Beleid Bart Kokken

Raadsvergadering 07-07-2020 

7. Raadsnota ZN226664 Jaarverslag 

en jaarrekening  2019 Van jaarrekening naar jaarverslag

Toezegging om de jaarstukken meer richting een jaarverslag (centraal stellen 

verantwoording over voortgang toekomstvisie en kerndossiers) te bewegen en minder 

alleen een jaarrekening. Wethouder Willemsen

Zie tekst bij 'Motie verstering P&C cyclus aan de opgaven' waar dit 

opgepakt wordt, deze toezegging wordt als afgedaan beschouwt Control Edwin Branderhorst



Raadsvergadering 07-07-2020 

7. Raadsnota ZN226664 Jaarverslag 

en jaarrekening  2019 Onderzoek naar luchtkwaliteit

Er was een onderzoek naar de luchtkwaliteit aangekondigd, dit is niet uitgevoerd. 

Toezegging dat uitgezocht wordt waardoor dit komt en de raad wordt hier over 

geïnformeerd. Wethouder Piena Buiten Beleid Roelof Janssen

Raadsvergadering 16-06-2020 

10. Bespreekstuk: Raadsnota 

ZN223611 Vaststellen visie 

Slotjesveld Visie Slotjesveld

Uitwerking 30km-gebied Van Oldeneellaan zal niet eerder worden opgepakt dan nadat de 

raad zich een oordeel heeft kunnen vormen over het totaalplan Slotjesveld met 

verkeersontsluitingen waaronder de mogelijkheden aanpassing Ridderstraat. Tevens zal 

hierbij worden bezien wat de mogelijkheden zijn voor een verbinding kleinschalig 

openbaar vervoer via Keiweg-Van Oldeneelllaan. Wethouder Van der Helm

De vraag mbt kleinschalig ov was gekoppeld aan de 

bereikbaarheid van het nieuwe gemeentehuis. Nu de raad heeft 

besloten om het nieuwe gemeentehuis in Arendshof 2 te vestigen 

moet bekeken worden of en hoe deze vraag nog actueel is.  Opgave Slotjesveld Phira Otten

Raad - vragenhalfuur 16-06-2020 

2.e. Vragen van GBV, mevrouw 

Broekhoven, over de besluitvorming 

t.a.v. huisvesting arbeidsmigranten 

Katjeskelder en ontbreken 

transparante besluitvorming en 

burgerparticipatie:

Omgevingsdialoog huisvesting 

buitenlandse werknemers Katjeskelder

In de casus Katjeskelder de raad het verslag omgevingsdialoog en situatietekening 

ingang/parkeren/situering huisjes in het kader van afscherming terrein huisvesting 

buitenlandse werknemers toezenden.  

Daarnaast gesprek met omgeving over het   hoe en wat   en ook hen blijven betrekken 

en op de hoogte houden van de voortgang van de uitwerking pilot via overeggen en 

toezending gespreksverslagen partijen over en weer Wethouder Willemsen

Door de corona situatie is het niet mogelijk geweest om in de 

afgelopen maanden op een goede wijze het gesprek met de 

omgeving aan te gaan. Inmiddels is tegen de verleende 

omgevingsvergunning beroep ingediend. In afwachting van de 

behandeling van en uitspraak op het beroepschrift is het niet 

wenselijk om gesprekken met de omgeving aan te gaan. Zodra de 

coronasituatie het mogelijk maakt en de uitspraak is ontvangen 

kan nader overleg met de omgeving plaatsvinden. Buiten Beleid / V&H Jan Knoop / Nicole Roovers

Raadsvergadering 21-04-2020 

10. Bespreekstuk: (doorgeschoven 

van 17-3-2020) Raadsnota 

ZN201222 Initiatievoorstel Gezond 

Burger Verstand inzake 

voorbereidingsbesluit buitengebied 

i.v.m. opstellen nieuwe visie op het 

buitengebied. Motie Opstellen visie Buitengebied

1.Met spoed samen met belanghebbenden en betrokkenen een nieuwe visie op het 

buitengebied van de gemeente Oosterhout, zoals bedoeld in het bestemmingsplan 

buitengebied 2013 (incl. lint Oosteind), te ontwikkelen

2.De raad voor het zomerreces een startnotitie met verdere planning te doen toekomen, 

met als voorzichtig, gezien de omstandigheden, streven de nieuwe visie in de 

raadsvergadering van december 2020 te kunnen vaststellen. Wethouder Kastelijns

Na vaststelling van de Omgevingsvisie (voorzien voor de zomer) zal 

een aanvang worden gemaakt met het herijken van de huidige visie 

op het buitengebied van Oosterhout. Vooruitlopend daarop/ parallel 

daaraan zal ter voorbereiding op de Omgevingswet, er een 

beleidsneutrale reparatie-herziening worden uitgevoerd voor het 

bestemmingsplan Buitengebied

Buiten Beleid Dennis van Dongen

Raadsvergadering 21-04-2020 

18.a. 18M1 - Motie Gemb-VVD-GrBr-

CDA-GL inzake omgevingsdialoog

Motie Omgevingsdialoog bij aanvragen 

omgevingsvergunning en 

principeverzoeken

De Richtlijn omgevingsdialoog bij aanvragen omgevingsvergunning en principeverzoeken 

te evalueren.  de raad op de hoogte te brengen van de uitkomst daarvan, inclusief een 

conclusie ten aanzien van wenselijke criteria en/of werkwijzen voor de toekomst uiterlijk 

1 juli 2020 dit te doen tijdig vóór het opstellen van de nieuwe participatie- en 

inspraakverordening Wethouder Willemsen

De Omgevingsdialoog staat als een van de te bespreken 

onderwerpen voor de Klankbordgroep Participatie & Omgevingswet. 

Het gesprek over dit onderwerp in de klankbordgroep wordt 

afgewacht, voordat een aanvang wordt gemaakt met de evaluatie 

van de Omgevingsdialoog. Buiten Beleid Dennis van Dongen

Raadsvergadering 01-04-2020 

18. Motie 'vreemd aan de orde' van 

GroenLinks - Gemeentebelangen - 

D66 inzake Glyfosaat verbod Motie verbod Glyfosaat

Voor korte pachtovereenkomsten het gebruik van glyfosaat te verbieden en met pachters 

van gemeentelijke gronden met langere contracten af te spreken om glyfosaat niet te 

gebruiken Wethouder Kastelijns Hier wordt aan gewerkt. Buiten Beleid Johan van de Vrie

Raadsvergadering 01-04-2020 

12. Bespreekstuk: Raadsnota 

ZN211677 Herontwikkeling 

Arendsplein

Voortgang en samenstelling 

klankbordgroep

De raad informeren over de voortgang van de klankbordgroep Arendsplein en de 

samenstelling van de groep in de gaten houden. Wethouder Van der Helm

Na het van start gaan van de klankbordgroep 12 november 2020 

heeft nog een keer overleg plaatsgevonden met de 

klankbordgroep. Hierbij zijn het stedenbouwkundig plan, de twee in 

ontwikkeling zijnde bouwplannen, de mobilitietstoets, de openbare 

ruimte en de ruwe opzet van het bestemmingsplan toegelicht. 

Daarnaast is met twee leden van de klankbordgroep nog apart 

ingegaan op de parkeerbalans.

Buiten Projecten Rob Scheffer

Raadsvergadering 18-02-2020 

7. Raadsnota ZN196050 Vrijliggend 

fietspad Bergsebaan Motie Omliggende wegen Bergsebaan

verbeteren van de fietsveiligheid en bereikbaarheid op de aansluitende wegen van de 

Bergsebaan op grondgebied van de gemeente Breda te bespreken in het kader van de 

regionale mobiliteitstafel en de opgave zuidwest, maatregelen ter verbetering van de 

fietsveiligheid en bereikbaarheid van de aansluitende wegen op de Bergsebaan en de 

Bergsebaan richting Den Hout te onderzoeken binnen het gevraagde budget van ¬  

150.000 en de uitkomsten hiervan mee te nemen in het onderzoek bereikbaarheid 

zuidwest. Wethouder Piena

Onderwerp is besproken tijdens de mobiliteitstafels. Over de 

bevindingen wordt de raad in Q2 2021 geinformeerd. 

Buiten Beleid / Buiten 

Projecten

Ralf van Haaf / Werner 

Coremans

Raad - vragenhalfuur 21-01-2020 

1.1. Fietspad Mgr. Frencken College, 

door dhr Melsen (VVD) Fietspad Frencken Met Frencken in gesprek over wenselijkheid aansluiten fietspad op terrein Wethouder Piena Buiten Beleid Hanneke Don 

Raadsvergadering 12-11-2019 

3.1. Raadsnota ZN192939 

Meerjarenbegroting 2020-2023 Productie Theater de Bussel

Gesprek met directie De Bussel over   productie   (n.a.v. cijfers van theater De Leest 

in Waalwijk), raad over uitkomsten informeren Wethouder Piena

Gelet op de gevolgen die de coronabeperkingen hebben voor het 

theater is een gesprek op dit moment niet aan de orde Sociaal Domein Beleid Sandor Meuwissen

Raadsvergadering 22-10-2019 

8. Raadsnota ZN192314 

Energietranstitie Oosterhout 2030 Energietransitie 2030

Energietransitie Oosterhout 2030. 

o Instellen van een Energiebesparingsprijs 

o Oppakken van vervolg Routekaart uiterlijk in 2021 (inclusief een Warmtevisie) Wethouder Willemsen

Wordt opgepakt in 2021 in het kader van de uitwerking van de 

Energietransitie. Komende maanden zijn specials en 

werkbijeenkomsten met college en raad ingepland. Opgave Duurzaamheid Piet Ackermans

Raadsvergadering 22-10-2019 

8. Raadsnota ZN192314 

Energietranstitie Oosterhout 2030 Motie Windturbines gesprekken aangaan eigenaren tot vervangen 6 windturbines Weststad Wethouder Willemsen

Wordt meegenomen bij de uitwerking van de energietransitie in 

2021. Afgelopen jaar zijn gesprekken gevoerd met de exploitant over 

de pilot waterstof tankstation. Opgave Duurzaamheid Piet Ackermans

Raadsvergadering 02-07-2019 

20. Motie 'vreemd aan de orde' van 

CDA, GroenLinks, 

Gemeentebelangen en Gezond 

Burger Verstand inzake de 

ontwikkeling van een kerkenvisie Motie Kerkenvisie Deelname Nationale Kerkenaanpak en opstellen kerkenvisie Wethouder Willemsen

Er spelen een aantal concrete initiatieven rond de kerken in 

Oosterhout, daar wordt in meegedacht. Er is januari 2021 gestart 

met het uitwerken van de visie door Monumentenhuis Brabant. Buiten Beleid Claar Rodenburg

Raadsvergadering 18-06-2019 

5. ZN182752 Perspectiefnota 2020 Barbecue openbare ruimte Onderzoek naar mogelijkheden voor barbecueplaatsen in de openbare ruimte Wethouder Van der Helm Wordt opgepakt in 2021. Buiten Beleid

Raadsvergadering 18-06-2019 

5. ZN182752 Perspectiefnota 2020

Mogelijke aanpassing grondbeleid 

o.b.v. kostenverhaal

Nagaan of gewijzigde opvattingen en mogelijkheden m.b.t. kostenverhaal leiden tot 

aanpassing van het grondbeleid Wethouder Kastelijns Wordt opgepakt. Buiten Beleid / Control

Ellen Putman / Agnes 

Segeren

Raadsvergadering 18-06-2019 

5. ZN182752 Perspectiefnota 2020 Motie Klimaatadaptieve bomen Toepassen van klimaatadaptieve bomenoplossingen in de stad Wethouder Kastelijns

Bij de opstelling van beleid over klimaatadaptatie wordt hierop terug 

gekomen. In het najaar van 2020 zijn werkbijeenkomsten met college 

en raad geweest. Opgave Duurzaamheid Piet Ackermans



Raadsvergadering 23-04-2019 

10. Bespreekstuk: ZN174779 

Voorbereidingskrediet Arendsplein en 

ruimtelijke visie Arendshof Groenfonds

Aan de raad een overzicht verstrekken van de exacte stand van zaken van dit fonds. 

Wat zit er nog in? Wat is gelabeld en wat is nog ongelabeld? En informatie over 

infrastructurele werken in relatie tot dit fonds. Bij de uitwerking van de motie over het 

groenfonds tevens bezien of de opbrengsten van verkoop snippergroen in dit fonds 

gestort kunnen worden. Wethouder Willemsen We verwachten hier in 2021 bij de raad op terug te kunnen komen Buiten Beleid

Johan van de Vrie / Ellen 

Putman

Raadsvergadering 23-04-2019 

10. Bespreekstuk: ZN174779 

Voorbereidingskrediet Arendsplein en 

ruimtelijke visie Arendshof Motie Groenfonds

De raad een voorstel te doen tot aanpassing van (de regels van) het Groenfonds zodat 

middelen ook ingezet kunnen worden voor 

binnenstedelijk groen zoals vergroening van het gebied Arendsplein en Arendshof. Wethouder Van der Helm We verwachten hier in 2021 bij de raad op terug te kunnen komen

Buiten Beleid / Buiten 

Projecten Johan van de Vrie

Raadsvergadering 11-12-2018 

9. Raadsnota BI.0180329 

Randvoorwaarden project Keiweg-

Ridderstraat Herontwikkeling Keiweg-Ridderstraat

De raad informeren over het proces en de standpuntbepaling door het college rondom de 

uitstraling/verbeelding van het gebouw en 

inspanning plegen om de privacy/belangen van omwonenden zoveel mogelijk te 

waarborgen/beschermen Wethouder Willemsen

De planvorming ligt momenteel stil vanuit de ontwikkelaar. Er wordt 

gekeken naar mogelijkheden om het plan weer in beweging te krijgen Buiten Projecten Mark Brouwers

Raad - vragenhalfuur 11-12-2018 

3.5. Vragen van Gemeentebelangen, 

mevrouw Dujardin, over 

groenonderhoud Dirk Boutslaan / 

Abraham Bloemaerthoek Groenonderhoud Dirk Boutslaan e.o

In kaart brengen van de kosten voor structurele oplossing brandnetelgroei en voorstel 

hierover aan raad in relatie tot de door de raad gestelde regels in het kader van 

groenonderhoud Wethouder Kastelijns

Samen met de omwonenden is er een aanpassing van het beheer 

afgesproken, waarbij de voorzijde vaker gemaaid wordt. Wij blijven 

hiervoor in gesprek met de omwonenden of het naar wens is of 

aanscherping nodig is. Hiermee beschouwt het college de 

toezegging als afgedaan. Stadsbeheer Patricia Eykelenboom

Raad - vragenhalfuur 11-12-2018 

3.1. Vragen van Partij van de Arbeid, 

de heer Van Opzeeland, over 

mogelijkheid invalidentoilet op of rond 

Zuiderhout

Mogelijkheid invalidentoilet in/rond 

Zuiderhout Instellen onderzoek naar de mogelijkheden in overleg met de winkeliers

Wethouder Piena / Van der 

Helm

In overleg met de nieuwe eigenaar Zuiderhout en de 

winkeliersvereniging worden de mogelijkheden hiertoe bezien. 

Gesprekken hierover lopen. Doorverwijzing naar de Bunthoef vindt 

plaats. Buiten Beleid

Raadsvergadering 23-01-2018 

12. Bespreekstuk: Raadsnota 

BI.0170516 Vaststeling van 

bestemmingsplan "Slotjes, herziening 

3 (Loevensteinlaan - 

Wilhelminakanaal noord) "

Bomencompensatie Slotjes Midden 

(deelplan 3)

de raad aangeven of en zo ja waar nog meer bomencompensatie (binnen het plan en/of 

elders) plaatsvindt omdat meer geveld wordt dan teruggebracht Wethouder Willemsen

Onderzocht wordt of langs de kanaalzone Wilhelminakanaal Noord, 

mede in overleg met Rijkswaterstaat, een nadere invulling aan de 

compensatie kan worden gegeven. Dit jaar wordt hiervoor een visie 

opgesteld. De overleggen met Rijkswaterstaat zijn gestart. Naar 

verwachting is er in het tweede kwartaal 2021 meer duidelijkheid. De 

gemeenteraad wordt dan op de hoogte gebracht van de uitkomsten. Buiten Projecten Thomas van Dreumel


